

## 部分招商引资项目信息列表

编号	4	No.	4
项目名称	土默特左旗敕勒川草原文化旅游区	Project name	Chilechuan Grassland Cultural Tourism Area in Tumed Left Banner
项目地点	呼和浩特市土默特左旗	Project location	Tumed Left Banner, Hohhot
类别	文旅	Industrial category	Cultural Tourism
项目内容	<p>该项目属于在建项目，总面积 100 平方公里，属于国家湿地公园、国家 4A 级旅游景区，项目依托地域优势，拟打造成为以“草原、文化、生态湿地、温泉”为特色的旅游度假地。项目拟寻求文旅类企业投资建设运营敕勒川康养文化小镇、敕勒歌博物馆、敕勒川草原实景剧院、草原国际汽车营地等项目。可提供项目用地，现有景区配套设施。</p>	Project content	<p>The project is under construction, with a total area of 100 square kilometers. It is a National Wetland Park and a national 4A tourist attraction. Relying on regional advantages, the project plans to build a tourist resort characterized by "grassland, culture, ecological wetland and hot spring". The project plans to seek cultural and tourism enterprises to invest in the construction and operation of Chilechuan Health Culture Town, Chilechuan Song Museum, Chilechuan Grassland Live Theater, Grassland International Automobile Camp and other projects. It can provide the project land and the existing supporting facilities of the scenic spot.</p>
总投资（亿元）	15	Total investment (CNY 100 million yuan)	CNY 1.5 billion yuan (USD220million)
合作方式	独资、合资、合作	Cooperation mode	Sole proprietorship, joint venture and cooperation
优惠政策	无	Preferential policy	No

编号	5	No.	5
项目名称	武川县淖尔梁高山草原旅游区开发项目	Project name	Development project of Naoerliang Alpine Grassland Tourist Area in Wuchuan County
项目地点	呼和浩特市武川县	Project location	Wuchuan County, Hohhot City
类别	文旅	Industrial category	Cultural tourism
项目内容	该项目属于拟新建项目,行政隶属武川县哈乐镇吾素图行政村,位于哈乐镇的东南部,方圆约60平方公里范围划定为本旅游项目景观保护区,其中核心区面积约38平方公里,是阴山山脉最大的高山湿地草原。拟引进大型旅游资源开发企业投资建设运营。	Project content	The project is a proposed new project, administratively subordinate to Wusutu Administrative Village, Hale Town, Wuchuan County. It is located in the southeast of Hale Town, with an area of about 60 square kilometers. It is designated as the landscape protection area of the tourism project, of which the core area is about 38 square kilometers as the largest high mountain wetland grassland in Yinshan Mountain Range. It is planned to introduce large-scale tourism resource development enterprises for investment, construction and operation.
总投资(亿元)	10	Total investment (CNY 100 million yuan)	CNY 1 billion yuan(USD150 million)
合作方式	独资、合作	Cooperation mode	Sole proprietorship and cooperation
优惠政策	无	Preferential policy	No

编号	6	No.	6
项目名称	土右旗敕勒川生命健康产业链项目	Project name	Chilechuan life and health industry chain project in Tumed Right Banner
项目地点	包头市土默特右旗	Project location	Tumed Right Banner, Baotou City
类别	农畜	Industrial category	Farm animal
项目内容	<p>土默特右旗是全国产粮大县，牛奶、肉羊生产强县，是黄芪、甘草等药材的重要产地。项目位于敕勒川生命健康产业园，规划建设占地 5 平方公里，发展食品加工产业。目前，已有金骆驼酒业、天喔食品、骑士乳业、小尾羊冷链物流加工、敕勒川糖业、金粮安食品加工、绿康油脂等企业和项目入驻，已形成了原奶—液态奶、原奶—工业奶粉，葵花—炒货—袋装产品，羊肉—羊肉制品加工—羊肉产品销售，粮食—酒—酒文化产业的产业链条。拟重点引进乳制品深加工、厨房主食、糖业深加工、肉类加工、生物科技、果蔬加工、油脂加工、豆制品加工、五谷杂粮加工、特色调味品加工等专业化农畜产品精深加工产业以及冷链物流有关产业项目。该项目在规划中。</p>	Project content	<p>Tumed Right Banner is a major grain producing county in China, a strong milk and mutton sheep producing county, and an important origin of Radix Astragali, licorice and other medicinal materials. The project is located in Chilechuan Life and Health Industrial Park, with a planned construction area of 5 square kilometers to develop the food processing industry. At present, some of enterprises and projects such as Golden Camel Wine, Tianwo food, Knight Dairy, Small Tailed Sheep Cold Chain Logistics Processing, Chilechuan Sugar, Jinliangan Food Processing, and Lukang Oil have settled in, forming an industrial chain of raw milk to liquid milk, raw milk industrial to milk powder, sunflower seed to fried food and bagged products, mutton farm to mutton products processing to mutton products sales, and grain farm to wine culture industries. It is planned to focus on the introduction of specialized intensive processing industries of agricultural and livestock products such as deep processing of dairy products, kitchen staple food, deep processing of sugar industry, meat processing, biotechnology, fruit and vegetable processing, oil processing, bean products processing, grain and miscellaneous grain processing, and processing of special condiments, as well as industrial projects related to cold chain logistics. The project is under planning.</p>
总投资 (亿元)	30	Total investment (CNY 100 million yuan)	CNY 3 billion (USD440 million)
合作方式	独资、合资	Cooperation mode	Sole proprietorship, or joint venture
优惠政策	无单独政策	Preferential policy	No solo policy

编号	9	No.	9
项目名称	黄河故道旅游休闲度假项目	Project name	The old course of the Yellow River for tourism, leisure and vacation
项目地点	包头市土默特右旗	Project location	Tumed Right Banner, Baotou City
类别	旅游	Industrial category	Tourism
项目内容	<p>土右旗黄河湿地不仅具有丰富的陆生和水生动植物资源,还有巨大的环境调节功能和生态效益,在提供水资源、调节径流、蓄洪防旱、降解污染物、维持生物多样性等方面作用巨大。海子乡竹拉沁村黄河湿地天然水域达 5000 余亩,距黄河大坝景观道路 5 公里,交通便利。此项目的实施,可进一步推进土右旗旅游集群发展,弥补黄河湿地旅游资源保护 开发不足,促进经济转型升级具有积极意义。</p>	Project content	<p>The Yellow River Wetland in Tumed Right banner is not only rich in terrestrial and aquatic animal and plant resources, but also has huge environmental regulation functions and ecological benefits. It plays a huge role in providing water resources, regulating runoff, flood storage and drought prevention, degrading pollutants, maintaining biodiversity, etc. The natural water area of the Yellow River Wetland in Zhulaqin Village, Haizi Township, reaches more than 5000 mu (333 hectares), 5 kilometers away from the landscape road of the Yellow River dam, with convenient transportation. The implementation of this project can further promote the development of Tumed Right Banner tourism cluster, make up for the lack of protection and development of the Yellow River wetland tourism resources, and promote economic transformation and upgrading.</p>
总投资 (亿元)	3	Total investment (CNY 100 million yuan)	CNY 300 million(USD45million)
合作方式	独资、合资	Cooperation mode	Sole proprietorship, joint venture
优惠政策	无单独政策	Preferential policy	No solo policy

编号	10	No.	10
项目名称	巴彦淖尔市磴口县文化旅游项目	Project name	Cultural tourism project of Dengkou County, Bayannur City
项目地点	巴彦淖尔市磴口县	Project location	Dengkou County, Bayannur City
类别	旅游文化	Industrial category	Tourism culture
项目内容	磴口县旅游资源富集，涵盖了全国旅游资源八大类的全部，是内蒙古西部旅游和文化大县。县内有国家 4A 级景区 2 处、国家 3A 级景区 2 处、国家地质公园景区 6 处、国家湿地公园景区 2 处、国家级自然保护区 1 处、国家级水利风景区 1 处、自治区文物保护单位 8 处，黄河风情旅游线路被评为“一带一路”沿线中国最美驿站、最佳旅游线路。建设内容：1、纳林湖景区建设项目；2、乌兰布和沙漠穿沙越野及探险营地项目。	Project content	Dengkou county is rich in tourism resources, covering all eight categories of national tourism resources, also a major tourism and cultural County in western Inner Mongolia. There are 2 national 4A scenic spots, 2 National 3A scenic spots, 6 National Geopark scenic spots, 2 national wetland park scenic spots, 1 National Nature Reserve, 1 National Water Conservancy Scenic Spot and 8 cultural relics protection units in the autonomous region. The Yellow River style tourist route has been rated as the most beautiful post station and the best tourist route in China along the "the Belt and Road". Construction contents: 1. Construction project of Nalin Lake scenic spot; 2. Wulanbuhe Desert crossing and adventure camp project.
总投资（亿元）	1.8	Total investment (CNY 100 million yuan)	CNY 180 million yuan (USD 26 million)
合作方式	合资、合作、独资	Cooperation mode	Joint venture, cooperation and sole proprietorship
优惠政策		Preferential policy	

编号	12	No.	12
项目名称	伊金霍洛旗智慧综合能源 200MW 风电示范项目	Project name	Intelligent comprehensive energy 200MW wind power demonstration project in Ejin Horo Banner
项目地点	伊金霍洛旗	Project location	Ejin Horo Banner
类别	能源	Industrial category	Energy
项目内容	远景能源有限公司 2008 成立, 经营范围包括 1.5 兆瓦及以上风力发电设备的研发、生产, 并开展相关技术培训、技术咨询、技术服务; 另外还开展风电场建设、风力发电设备、电化学储能、储能电站、模具租赁销售、仓储服务等相关业务。	Project content	Yuanjing Energy Co., Ltd. was established in 2008. Its business scope covers the R & D and production of wind power generation equipment of 1.5 MW and above, and carries out relevant technical training, technical consulting and technical services; In addition, it also carries out wind farm construction, wind power generation equipment, electrochemical energy storage, energy storage power station, mold rental sales, warehousing services and other related businesses.
总投资(亿元)	12	Total investment (CNY 100 million yuan)	CNY 1.2 billion yuan(USD176 million)
合作方式	独资	Cooperation mode	Sole proprietorship
优惠政策	无(需一事一议)	Preferential policy	No (to be discussed on a case by case basis)

编号	13	No.	13
项目名称	鄂伦春自治旗矿泉水生产加工项目	Project name	Mineral water production and processing project of Oroqen Autonomous Banner
项目地点	呼伦贝尔市鄂伦春旗	Project location	Oroqen Autonomous Banner, Hulunbuir City
类别	农畜	Industrial category	Farm animal
项目内容	<p>闻名遐迩的伊勒呼里山主山峰大白山脚下蕴藏着极为丰富的高寒地区山泉水资源，其水质清澈透明、口味甘甜、无污染。2014年经专业人员依检测抽查分析结果，达到饮用天然矿泉水标准。制成的矿泉水具有“天然、纯净、安全、卫生、有利健康”的特点，项目拟利用该矿泉水资源，开发矿泉水系列产品，具有良好的市场前景。项目拟新建厂房2000平米、库房400平米，钻探山泉水井1眼；购置生产流水线1套、运输工具10台(辆)及供水、灌装及空气净化、过滤等设备。项目建议书已编制完成。</p>	Project content	<p>At the foot of Dabai Mountain, the famous main peak of Yilehuli Mountain, there are abundant mountain spring water resources in alpine regions. The water quality is clear, sweet and pollution-free. In 2014, according to the results of random inspection and analysis by professionals, it reached the standard of drinking natural mineral water. The produced mineral water has the characteristics of "natural, pure, safe, hygienic and beneficial to health". The project plans to use the mineral water resources to develop a series of mineral water products, which has a good market prospect. The project plans to build a new workshop of 2000 square meters, a warehouse of 400 square meters, and drill a mountain spring water well; purchase 1 set of production line, 10 transportation vehicles, water supply, filling, air purification, filtration and other equipment. The project proposal has been prepared.</p>
总投资(亿元)	0.1	Total investment (CNY 100 million yuan)	CNY10 million(USD 1.5 million)
合作方式	独资	Cooperation mode	Sole proprietorship
优惠政策	《呼伦贝尔市招商引资工作方案》(呼招商组字[2022]1号)	Preferential policy	See Hulunbuir City Investment Promotion Work Plan (Huzhaoshangzhu Zi [2022] No. 1)

编号	13	No.	13
项目名称	隆基 30GW 光伏电池+5GW 光伏组件项目	Project name	Longji 30GW photovoltaic cell and 5GW photovoltaic module project
项目地点	伊金霍洛旗	Project location	Ejin Horo Banner
类别	能源	Industrial category	Energy
项目内容	西安隆基硅材料股份有限公司是全球知名的单晶硅生产制造企业。总部位于西安国家民用航天产业基地，拉晶工厂位于宁夏中宁和银川，切片工厂位于西安和无锡。截止 2010 年底，隆基股份具备 3500 吨单晶硅棒生产加工能力及 470MW 单晶硅片的生产加工能力。	Project content	Xi'an Longji Silicon Material Co., Ltd. is a world-renowned monocrystalline silicon manufacturer. Headquartered in Xi'an National Civil Aerospace Industry Base, its crystal pulling factory is located in Zhongning and Yinchuan, Ningxia, and its crystal slicing factory is located in Xi'an, Shaanxi Province and Wuxi, Jiangsu Province. By the end of 2010, Longji had a production and processing capacity of 3500 tons of monocrystalline silicon rods and 470MW monocrystalline silicon wafers.
总投资（亿元）	115	Total investment (CNY 100 million yuan)	CNY 11.5 billion yuan(USD1.7 billion)
合作方式	独资	Cooperation mode	Sole proprietorship
优惠政策	无（需一事一议）	Preferential policy	No (to be discussed on a case by case basis)



编号	14	No.	14
项目名称	鄂尔多斯市鄂托克前旗风电、光伏、大数据等项目配电设备生产项目	Project name	Power Distribution equipment production project of wind power, photovoltaic, big data and other in Otog Front Banner, Ordos City
项目地点	鄂托克前旗	Project location	Otog Front Banner
类别	能源	Industrial category	Energy
项目内容	建设“投资生产风电、光伏、大数据等配电设备建设项目”，占地 300 亩，计划分两期建成。其中：固定资产投资 3 亿元，生产流动资金 5 亿元，全部建成后年产值可达 20 亿元，实现利税约 10000 万元，可解决社会就业 400 人。风力、光伏成套配电设备年产能规模达 10000 台。	Project content	The project for investment and production of wind power, photovoltaic, big data and other power distribution equipment construction covers an area of 300 mu (20 hectares) and is planned to be completed in two phases. Among them, the fixed asset investment is CNY 300 million yuan (USD45million), the production working capital is CNY 500 million yuan (USD75million), the annual output value can reach CNY2billion yuan (USD300million), the profit and tax can be about CNY 100million yuan (USD15million), and the social employment of 400 people can be solved. The annual capacity of wind power and photovoltaic complete power distribution equipment reaches 10000 sets.
总投资 (亿元)	8	Total investment (CNY 100 million yuan)	CNY 800 million Yuan(USD 120 million)
合作方式	合资、独资	Cooperation mode	Joint venture, sole proprietorship
优惠政策	无（需一事一议）	Preferential policy	No (to be discussed on a case by case basis)

编号	15	No.	15
项目名称	鄂尔多斯市鄂托克前旗上海庙国电双维电厂余热利用集中供热改造工程（苏银产业园）	Project name	Waste heat utilization and central heating transformation project of Guodian Shuangwei Power Plant in Shanghaimiao, Otog Front Banner, Ordos City (Suyin Industrial Park)
项目地点	鄂托克前旗	Project location	Otog Front Banner
类别	能源	Industrial category	Energy
项目内容	新建首站换热站一座，管径1000mm 供热管网 11.2 公里，规划 2022 年供热面积 250 万㎡，采暖热负荷 121.95MW，工业生产用蒸汽 50t/h。	Project content	A new initial heat exchange station with a pipe diameter of 1000mm and a heating pipe network of 11.2km will be built. The planned heating area in 2022 is 2.5 million square meters , the heating load is 121.95mw, and the steam for industrial production is 50t/h.
总投资(亿元)	1.3	Total investment (CNY 100 million yuan)	CNY 130 million yuan(USD 19 million)
合作方式	合资、独资	Cooperation mode	Joint venture, sole proprietorship
优惠政策	无（需一事一议）	Preferential policy	No (to be discussed on a case by case basis)

编号	16	No.	16
项目名称	中石化新星内蒙古绿氢新能源有限公司光伏制氢项目	Project name	Photovoltaic hydrogen production project of Inner Mongolia Luqing New Energy Co., Ltd under Sinopec Star
项目地点	乌审旗	Project location	Uxin Banner
类别	能源	Industrial category	Energy
项目内容	项目通过新能源发电送至园区制氢厂电解水制氢气，规划制氢产能3万吨/年(约1.1亿标方/年)，配套建设404MW风力发电和400MW光伏发电工程，计划2023年6月建成投产。	Project content	The project will be delivered to the hydrogen production plant in the park through new energy power generation to produce hydrogen by electrolyzing water. The planned hydrogen production capacity is 30000 tons per year (about 110million standard cubic meters per year). 404MW wind power generation and 400MW photovoltaic power generation projects will be constructed, which is planned to be completed and put into operation in June 2023.
总投资(亿元)	41	Total investment (CNY 100 million yuan)	CNY 4.1 billion yuan(USD 600 million)
合作方式	独资	Cooperation mode	Sole proprietorship
优惠政策	无(需一事一议)	Preferential policy	No (to be discussed on a case by case basis)

编号	17	No.	17
项目名称	双欣集团企业创新平台建设战略合作项目	Project name	Shuangxin Group enterprise innovation platform construction strategic cooperation project
项目地点	鄂尔多斯高新技术开发区	Project location	Ordos High Tech Development Zone
类别	能源	Industrial category	Energy
项目内容	通过深化双方合作，突出创新平台效应，融合现代化资本运作理念，注重科技创新与人才培育，不断提升成果转化效率，打造一个集成果孵化、创新培育、资本运作、市场管理于一体的能源循环经济创新服务平台，努力成为助推企业提质增效、创新发展、转型升级的核心驱动载体，打造成为助力鄂尔多斯探索以生态优先、绿色发展为导向的能源高质量发展新路子的新名片新亮点。	Project content	The project, by deepening cooperation between the two sides, highlighting the effect of innovation platform, integrating the concept of modern capital operation, focusing on scientific and technological innovation and talent cultivation, constantly improving the efficiency of achievement transformation, builds an energy circular economy innovation service platform integrating fruit incubation, innovation cultivation, capital operation and market management, striving to become a core driving carrier to boost enterprise quality and efficiency, innovation and development, transformation and upgrading, and becoming a new business card and new highlight to aid Ordos explore a new way of high-quality energy development guided by ecological priority and green development.
总投资（亿元）	1.5	Total investment (CNY 100 million yuan)	CNY 150 million yuan(USD 23 million)
合作方式	独资、合资、合作	Cooperation mode	Sole proprietorship, joint venture and cooperation
优惠政策	无（需一事一议）	Preferential policy	No (to be discussed on a case by case basis)

编号	18	No.	18
项目名称	建设碳中和示范城市及零碳智慧高新区合作项目	Project name	Construction of carbon neutral demonstration city and zero carbon smart high tech Zone cooperation project
项目地点	鄂尔多斯高新技术开发区	Project location	Ordos High Tech Development Zone
类别	能源	Industrial category	Energy
项目内容	<p>依托国家电力投资集团雄厚的资金实力、清洁能源规模与技术积淀，重点围绕综合智慧能源、生态能源与绿电交通供应链、装备制造、全产业链生态构建等方面，通过加强与国内外龙头企业与上下游资源的协调联动，积极构建数十家企业联动发展、撬动上百亿投资项目落地实施、努力推动形成千亿产值生态圈，打造国内国际具有影响力的综合智慧能源与绿电交通生态创新基地，为鄂尔多斯碳中和城市及能源战略转型提供产业支撑。</p>	Project content	<p>Relying on the strong financial strength, clean energy scale and technology accumulation of the state power investment group, focusing on the comprehensive intelligent energy, ecological energy and green power transportation supply chain, equipment manufacturing, and the ecological construction of the whole industry chain, by strengthening the coordination and linkage with leading enterprises at home and abroad and upstream and downstream resources, actively build the linkage development of dozens of enterprises, leverage the implementation of billions of investment projects, promote the formation of an ecosystem with an output value of 100 billion yuan, shaping an influential domestic and international comprehensive intelligent energy and green power transportation ecological innovation base, and providing industrial support for Ordos carbon neutral city and energy strategic transformation.</p>
总投资(亿元)	30	Total investment (CNY 100 million yuan)	CNY 3 billion yuan(USD 450 million)
合作方式	独资、合资、合作	Cooperation mode	Sole proprietorship, joint venture and cooperation
优惠政策	无(需一事一议)	Preferential policy	No (to be discussed on a case by case basis)

编号	19	No.	19
项目名称	锂电池正极材料生产制造项目	Project name	Lithium battery cathode material production and manufacturing project
项目地点	鄂尔多斯空港物流园区	Project location	Ordos Airport Logistics Park
类别	能源	Industrial category	Energy
项目内容	拟选址鄂尔多斯市空港物流区，主要生产锂电池正极材料，项目总投资约 20 亿元，规模为年产 5 万吨，达产后产值超 40 亿元，税收 2.4 亿元。其中一期投资 3 亿元，建设投产年产正极材料 1 万吨以上，一期产值 15 亿元，税收 5000 万元以上。	Project content	The proposed site is located in the Airport Logistics Park of Ordos City, mainly producing lithium battery cathode materials. The total investment of the project is about CNY 2billion yuan (USD 300 million), with an annual output of 50000 tons, an output value of more than CNY 4billion yuan (USD 600 million) and a tax of CNY240million yuan. The investment in phase I is CNY 300million yuan(USD 45 million), with an annual output of more than 10000 tons of cathode materials, an annual output value of CNY 1.5 billion yuan (USD 225 million) and a tax of more than 50 million yuan(USD7.5million).
总投资（亿元）	20	Total investment (CNY 100 million yuan)	CNY 2 billion yuan (USD 300 million)
合作方式	独资、合资、合作	Cooperation mode	Sole proprietorship, joint venture and cooperation
优惠政策	无（需一事一议）	Preferential policy	No (to be discussed on a case by case basis)

编号	25	No.	25
项目名称	红山高新技术产业园区科峰3D打印标准化厂房招商项目	Project name	Investment attraction project of Kefeng 3D printing standardized workshop in Hongshan High Tech Industrial Park
项目地点	赤峰市红山高新技术产业园区	Project location	Chifeng Hongshan High Tech Industrial Park
类别	装备制造	Industrial category	Equipment manufacturing
项目内容	园区规划占地 165 亩，建筑面积 12.8 万平方米。主要建设 10 万平方米标准化厂房（三层混凝土厂房 6 栋、双层钢结构厂房 8 栋）及主楼、实验楼、食堂宿舍楼等附属设施。园区已基本建成，具备企业入住条件。	Project content	The park is planned to cover an area of 165 mu (11 hectares), with a construction area of 128000 square meters. It mainly constructs 100000 square meters of standardized workshops (6 three-storey concrete workshops and 8 double-layer steel structure workshops) and auxiliary facilities such as the main building, experimental building, canteen and dormitory building. The park has been basically completed and has the conditions for enterprises to move in.
总投资（亿元）	5	Total investment (CNY 100 million yuan)	CNY 500 million(USD 75 million)
合作方式	合作	Cooperation mode	Cooperation
优惠政策	无	Preferential policy	No

编号	55	No.	55
项目名称	乌拉特前旗乌梁素海生态旅游景区开发项目	Project name	Wuliangsu Hai Lake (Ulansu Hai Nur) Ecotourism Scenic Spot development project in Urat Front Banner
项目地点	巴彦淖尔市乌拉特前旗	Project location	Urat Front Banner, Bayannur City
类别	文旅	Industrial category	Cultural tourism
项目内容	项目的建设以黄河湿地景观为主景,以湿地体验、海岸度假为特色,联动阿力奔草原、苏计沙漠、乌拉特山,形成以创意湿地、鸿雁牧歌、大漠唐城、红海度假为主要内容,集生态、旅游、文化、度假等功能于一体的巴彦淖尔市乌梁素海生态文化旅游建设项目。项目已完成项目建议书。	Project content	The construction of the project takes the wetland landscape of the Yellow River as the main scenery, wetland experience and coastal vacation as the characteristics, and links with Aliben Grassland, Suji Desert and Urat Mountain to form the Wuliangsu Hai Lake eco-cultural tourism construction project in Bayannur City, which integrates ecology, tourism, culture, vacation and other functions with creative wetland, swan-goose pastoral, Tang-Dynasty metro in Desert and Red Sea Vacation as the main content. The project proposal has been completed.
总投资(亿元)	30	Total investment (CNY 100 million yuan)	CNY 3 billion yuan (USD 450 million)
合作方式	独资、合资、合作	Cooperation mode	Sole proprietorship, joint venture and cooperation
优惠政策		Preferential policy	



编号	32	No.	32
项目名称	畜血提取超氧化物歧化酶及血红素生产项目	Project name	Project of Animal blood to superoxide dismutase and heme production
项目地点	巴彦淖尔市临河区	Project location	Linhe District, Bayannur City
类别	农畜产品深加工	Industrial category	Deep processing of agricultural and livestock products
项目内容	年产超氧化物歧化酶 150 亿酶单位、血红素 2 吨	Project content	The annual output of superoxide dismutase is 15billion enzyme units and 2 tons of heme
总投资（亿元）	0.42	Total investment (CNY 100 million yuan)	CNY 42 million yuan(USD 6.3 million)
合作方式	独资、合资、合作	Cooperation mode	Sole proprietorship, joint venture and cooperation
优惠政策		Preferential policy	

编号	36	No.	36
项目名称	水岸小镇E区	Project name	Zone E of Shuian Town
项目地点	呼和浩特市新城区机场北辅路以北，万通路以东，东站前街以南	Project location	North of Airport Road, east of Wantong Road and south of Dongzhan Front Street in Xincheng District, Hohhot
类别	商业综合体	Industrial category	Commercial complex
项目内容	水岸小镇E区项目于2012年5月开工建设，占地面积42125.055平方米，总建筑面积154372.39平方米（实测面积），可售面积110038.96平方米，其中：地下13466.77平方米，地上96572.19平方米。2011年3月以团购形式销售61770.98平方米；未售面积48267.98平方米（含地下超市面积13466.77平方米），该项目于2020年12月30日建设完成。	Project content	The construction of zone e project of Shuian town started in May 2012, covering an area of 42125.055 square meters, with a total construction area of 154372.39 square meters (measured area), and a saleable area of 110038.96 square meters, including 13466.77 square meters underground and 96572.19 square meters above the ground. In March 2011, 61770.98 square meters were sold in the form of group purchase; The unsold area is 48267.98 square meters (including 13466.77 square meters of underground supermarket). The project has been completed on December 30, 2020.
总投资（亿元）	7.5	Total investment (CNY 100 million yuan)	CNY 750 million yuan(USD 112 million)
合作方式	独资、合作	Cooperation mode	Sole proprietorship and cooperation
优惠政策	无	Preferential policy	No

编号	40	No.	40
项目名称	特斯联数字经济新基础设施项目	Project name	TERMINUS digital economy new infrastructure project
项目地点	鄂尔多斯高新技术开发区	Project location	Ordos High Tech Development Zone
类别	数字经济	Industrial category	Digital economy
项目内容	建设科技和金融双总部、开发新科技创新公共服务平台、打造智能物联网优质产业聚集基地 I 期、智能物联网应用示范基地 I 期。园区（总部基地+产业园区+配套公寓）产业布局：新金融、国内外智慧科技（人工智能、物联网、大数据、半导体、智慧能源、人脑科学、传感器、机器人等）巨头集群。	Project content	Build the double headquarters of technology and finance, develop the public service platform for new science and technology innovation, build phase I of the intelligent Internet of things high-quality industry cluster base and phase I of the intelligent Internet of things application demonstration base. Industrial layout of the park (headquarters base + Industrial Park + supporting apartments): giant clusters of new finance, domestic and foreign smart technologies (artificial intelligence, Internet of things, big data, semiconductors, smart energy, human brain science, sensors, robots, etc.).
总投资（亿元）	1	Total investment (CNY 100 million yuan)	CNY 100 million yuan (USD 15 million)
合作方式	独资、合资、合作	Cooperation mode	Sole proprietorship, joint venture and cooperation
优惠政策	无（需一事一议）	Preferential policy	No (to be discussed on a case by case basis)

编号	41	No.	41
项目名称	特来电新能源汽车智能充电网和新能源微网项目	Project name	TELD new energy vehicle intelligent charging network and new energy micro network project
项目地点	鄂尔多斯空港物流园区	Project location	Ordos Airport Logistics Park
类别	数字经济	Industrial category	Digital economy
项目内容	依托园区现有厂房及区位优势，双方将按照充电网、车联网、互联网的“新三网融合”的新能源互联网思路，在充电服务“新基建”方面开展全面合作。	Project content	Relying on the existing plants and regional advantages in the park, the two sides will carry out comprehensive cooperation in "new infrastructure" of charging services in accordance with the new energy Internet idea of "New Three Networks Integration" of charging network, Internet of vehicles and Internet.
总投资（亿元）	0.05	Total investment (CNY 100 million yuan)	CNY 5 million yuan(USD 0.75 million)
合作方式	独资、合资、合作	Cooperation mode	Sole proprietorship, joint venture and cooperation
优惠政策	无（需一事一议）	Preferential policy	No (to be discussed on a case by case basis)

编号	42	No.	42
项目名称	克什克腾旗石阵冰川小镇项目 (北疆风景大道石林服务区)	Project name	Glacier Stonehenge Town project in Hexigten Banner (Stone Forest Service Area of Beijiang Scenic Avenue)
项目地点	赤峰市翁牛特旗	Project location	Ongniud Banner, Chifeng City
类别	文旅	Industrial category	Cultural tourism
项目内容	餐饮中心 8000 平米、文化广场及商业 45000 平米、研学中心 10000 平米、房车营地 25000 平米、蒙古风情园 25000 平米、越野体验基地 25000 平米。项目在可行性研究阶段。	Project content	8000 square meters of catering center, 45000 square meters of cultural square and business area, 10000 square meters of research center, 25000 square meters of RV camp, 25000 square meters of Mongolian style park and 25000 square meters of off-road experience base. The project is in the feasibility study stage.
总投资 (亿元)	2.5	Total investment (CNY 100 million yuan)	CNY 250 million yuan (USD 38 million)
合作方式	合资	Cooperation mode	Joint venture
优惠政策		Preferential policy	

编号	43	No.	43
项目名称	赤峰市红山区文旅产业招商项目	Project name	Investment attraction project of cultural tourism industry in Hongshan District, Chifeng City
项目地点	赤峰市红山区	Project location	Hongshan District, Chifeng City
类别	文旅	Industrial category	Cultural tourism
项目内容	充分依托红山文化和当地自然资源、深入挖掘红山故事，利用现代化科技手法把远古文明和现代文化相互融合，策划引进“日出红山”大型沉浸体验式实景剧、赤峰民宿文化旅游产业园、红山动物世界、综合游乐场等文旅项目，构建红山、南山、麒麟山“三山环抱”的环城旅游黄金带。项目正在进行规划论证。	Project content	Fully relying on Hongshan Culture and local natural resources, the project will deeply excavate Hongshan stories, use modern technology to integrate ancient civilization and modern culture, plan and introduce cultural and tourism projects such as "sunrise Hongshan" Large Immersive Experiential Live Show, Chifeng Home Accommodation Cultural Tourism Industrial Park, Hongshan Animal World and Comprehensive Amusement Park, building a golden belt around the city surrounded by Hongshan Mountain, Nanshan Mountain and Qilin Mountain. The project is under planning.
总投资（亿元）	15	Total investment (CNY 100 million yuan)	CNY 1.5 billion yuan (USD 225 million)
合作方式	合作	Cooperation mode	Cooperation
优惠政策		Preferential policy	

编号	44	No.	44
项目名称	赛罕区文化客厅项目	Project name	Saihan District cultural parlor project
项目地点	呼和浩特市赛罕区	Project location	Saihan District, Hohhot City
类别	文旅	Industrial category	Cultural tourism
项目内容	<p>该项目属于在建项目。项目总占地面积 212 亩，总建筑面积 29.69 万平米，包含 4 栋单体建筑，图书馆、档案馆/民俗展示馆、方志馆/民族青少年宫、演艺中心六大功能既能独立运作又互为一体。配套地面停车场、地下停车库、商业区和中央公园。建成后，将成为内蒙古自治区服务功能最齐全的文化旅游中心，项目拟引进文旅类企业投资加盟，共同建设运营，可提供物理空间和项目用地。</p>	Project content	<p>The project is under construction. The project covers a total area of 212 mu(32 hectares), with a total construction area of 296900 square meters, including 4 single buildings, for Library, Archives, Folk Custom Exhibition Hall, Local Chronicle Hall, National Youth Palace, Performing Arts Center, Supporting ground parking lot, underground parking garage, business area and Central Park. Upon completion, it will become a cultural tourism center with the most complete service functions in Inner Mongolia Autonomous Region. The project plans to introduce cultural and tourism enterprises to invest and join in the joint construction and operation, which can provide physical space and project land.</p>
总投资（亿元）	3	Total investment (CNY 100 million yuan)	CNY 300 million yuan(USD 45 million)
合作方式	合资、合作	Cooperation mode	Joint venture and cooperation
优惠政策	无	Preferential policy	No

编号	45	No.	45
项目名称	清水河县丝路旅蒙（云商） 特色小镇	Project name	Silk-Road-business-hub(Cloud Business) characteristic town in Qingshuihe County
项目地点	呼和浩特市清水河县	Project location	Qingshuihe County, Hohhot City
类别	文旅	Industrial category	Cultural tourism
项目内容	该项目属于在建项目，总占地面积 4.26 平方公里，项目充分利用现有历史资源优势，结合未来小镇发展空间，在规划小镇空间格局上按“一核两轴四区”展开。项目前期相关审批手续、项目用地已建成景区设施。拟寻求文旅类投资企业共同投资建设运营。	Project content	The project is under construction, covering a total area of 4.26 square kilometers. The project with the advantages of existing historical resources, the future development space of the town and the planned spatial pattern of the town, carry out as "ONE CORE, TWO AXES AND FOUR AREAS". Relevant approval procedures in the early stage of the project have been finished, and the scenic area facilities have been built on the project land. It is proposed to seek cultural and tourism investment enterprises to jointly invest in construction and operation.
总投资（亿元）	37	Total investment (CNY 100 million yuan)	CNY 3.7 billion yuan(USD 550 million)
合作方式	合资、合作	Cooperation mode	Joint venture and cooperation
优惠政策	无	Preferential policy	No



编号	46	No.	46
项目名称	玉泉区颂和城项目	Project name	Songhe City project in Yuquan District
项目地点	呼和浩特市玉泉区	Project location	Yuquan District, Hohhot
类别	文旅	Industrial category	Cultural tourism
项目内容	该项目属于拟新建项目，项目总占地面积约 855.6 亩，总投资预计为 25 亿元。项目规划有“和亲城”汉代建筑群、“千秋和颂大型文化演艺节目、“重走昭君路”饮食文化体验园区、“千秋和颂”大酒店及文创中心。项目的建成将全面提升呼和浩特市旅游景区品质，满足当地人民群众对文化旅游景区高品质、多元化的追求。项目拟引进文旅类企业投资加盟，共同建设运营。	Project content	The project is a proposed new project, with a total area of about 855.6 Mu(57 hectares) and a total investment of 2.5 billion yuan(USD 375 million). The project is planned to include the Han Dynasty architectural complex HEQIN CITY, Qianqiuhesong Large-Scale Cultural Performance Program, FOLLOWING ZHAOJUN ROAD food culture experience Park, Qianqiuhesong Hotel and Cultural Innovation Center. The completion of the project will comprehensively improve the quality of Hohhot's tourist attractions and meet the local people's pursuit of high-quality and diversified cultural tourist attractions. The project plans to introduce cultural and tourism enterprises to invest and join in the joint construction and operation.
总投资（亿元）	25	Total investment (CNY 100 million yuan)	CNY 2.5 billion yuan(375 million)
合作方式	独资、合资、合作	Cooperation mode	Sole proprietorship, joint venture and cooperation
优惠政策	无	Preferential policy	No

编号	47	No.	47
项目名称	玉泉区昭君文旅小镇	Project name	Zhaojun cultural tourism town, Yuquan District
项目地点	呼和浩特市玉泉区	Project location	Yuquan District, Hohhot
类别	文旅	Industrial category	Cultural tourism
项目内容	<p>该项目属于在建项目,项目拟建可汗康养中心,规划占地面积320亩;昭君异国风情特色街,规划占地面积160亩;马文化产业园,规划占地面积450亩。现寻求企业投资合作,共同建设运营可汗康养中心、昭君异国风情特色街和马文化产业园。</p>	Project content	<p>The project is under construction. The Khan Health Care Center is planned to be built in the project, covering a planned area of 320 mu (21.3 hectares); Zhaojun Exotic Street, with a planned floor area of 160 mu(10.7 hectares); The Horse Culture Industrial Park covers a planned area of 450 mu(30 hectares). Now we are seeking investment cooperation with enterprises to jointly build and operate Khan Health Center, Zhaojun Exotic Street and Horse Culture Industrial Park.</p>
总投资(亿元)	4.7	Total investment (CNY 100 million yuan)	CNY 470 million yuan(USD 70 million)
合作方式	合资、合作	Cooperation mode	Joint venture and cooperation
优惠政策	无	Preferential policy	No

编号	48	No.	48
项目名称	牙克石市凤凰山景区建设项目	Project name	Fenghuang Mountain scenic spot construction project in Yakeshi City
项目地点	呼伦贝尔市牙克石市	Project location	Yakeshi City, Hulunbuir City
类别	文旅	Industrial category	Cultural tourism
项目内容	牙克石市凤凰山旅游景区位于市区东南郊 8 公里处,是以汽车测试高新技术产业为依托,辅以冷水鱼特色养殖、森林生态观光、冰雪特色旅游功能完备的综合性生态景区。项目拟开发特色旅游项目,对景区进行提档升级,打造 5A 级旅游景区,项目基础设施已经完成。	Project content	Fenghuang Mountain scenic spot in Yakeshi city is located 8 kilometers away from the southeast suburb of the urban area. It is a comprehensive ecological scenic spot with complete tourism functions, relying on the automobile testing high-tech industry, supplemented by cold water fish breeding, forest ecological sightseeing and ice and snow tourism. The project plans to develop characteristic tourism projects, and upgrade the scenic spot, building a 5A tourist attraction. The project infrastructure has been completed.
总投资 (亿元)	10	Total investment (CNY 100 million yuan)	CNY 1 billion yuan(USD 150 million)
合作方式	独资、合作	Cooperation mode	Sole proprietorship and cooperation
优惠政策	《呼伦贝尔市招商引资工作方案》(呼招商组字[2022]1 号)	Preferential policy	Hulunbuir Investment Promotion Work Plan (Huzhaoshangzhu Zi [2022] No. 1)

编号	49	No.	49
项目名称	敖伦布拉格国际物流园建设项目	Project name	Aolunbulage International Logistics Park Construction Project
项目地点	阿拉善左旗	Project location	Alxa Left Banner
类别	物流	Industrial category	Logistics
项目内容	承接乌力吉口岸、临河、乌海、 乌斯太、阿拉善盟物流交汇互 通。	Project content	Undertake the logistics hub for Wuliji port, Linhe, Wuhai, Wusitai and Alxa League.
总投资（亿元）	30	Total investment (CNY 100 million yuan)	CNY 3 billion yuan(USD 450 million)
合作方式	独资	Cooperation mode	Sole proprietorship
优惠政策	无	Preferential policy	No

编号	50	No.	50
项目名称	乌拉特后旗工业园区现代物流中心项目	Project name	Modern Logistics Center project of Industrial Park of Urat Rear Banner
项目地点	巴彦淖尔市乌拉特后旗	Project location	Urat Rear Banner, Bayannur City
类别	物流	Industrial category	Logistics
项目内容	项目规划占地面积 50 亩，总建筑面积 1.7 万 m <sup>2</sup> 。项目由建材销售和物流仓储两大部分组成，分三个专业区，分别是①建材交易区；②物流仓储区；③商务酒店、服务生活区	Project content	The planned area of the project is 50 mu(3.3 hectares), with a total construction area of 17000 square meters. The project consists of two major parts: building materials sales and logistics warehousing, and is divided into three professional areas, namely ① Building Materials Trading Area; ② Logistics Storage Area; and ③ Business Hotel, service living area.
总投资（亿元）	2	Total investment (CNY 100 million yuan)	CNY 200 million yuan(USD 30 million)
合作方式	合资、合作、独资	Cooperation mode	Joint venture, cooperation and sole proprietorship
优惠政策		Preferential policy	

编号	59	No.	59
项目名称	阿拉善高新技术产业开发区石墨新材料生产项目	Project name	Graphite new material production project in Alxa High Tech Industrial Development Zone
项目地点	阿拉善高新技术产业开发区	Project location	Alxa High Tech Industrial Development Zone
类别	新材料	Industrial category	New materials
项目内容	新建 1000 吨/年石墨烯生产项目、5 万吨/年石墨烯防腐涂料、5 万吨/年石墨烯塑料、1 万吨/年石墨烯纤维、100 万平米/年石墨烯薄膜。	Project content	1000 t/yr graphene, 50000 t/yr graphene anticorrosive coating, 50000 t/yr graphene plastic, 10000 t/yr graphene fiber and 1million sqm/yr graphene film.
总投资（亿元）	150	Total investment (CNY 100 million yuan)	CNY 15 billion yuan (USD 2.25 billion)
合作方式	独资、合资、合作	Cooperation mode	Sole proprietorship, joint venture and cooperation
优惠政策	无	Preferential policy	No

编号	60	No.	60
项目名称	阿拉善高新技术产业开发区 高端氟化工综合开发项目	Project name	High-end fluorochemical comprehensive development project of Alxa High Tech Industrial Development Zone
项目地点	阿拉善高新技术产业开发区	Project location	Alxa High Tech Industrial Development Zone
类别	新材料	Industrial category	New materials
项目内容	年产 16 万吨/年氢氟酸项目、10 万吨/年二氟一氯甲烷项目、4 万吨/年高纯（电子级）化氢项目、4 万吨/年二氟甲烷项目、0.3 万吨/年可溶性聚四氟乙烯项目、0.5 万吨/年氟橡胶项目、1 万吨/年聚偏氟乙烯项目、0.5 万吨/年聚全氟乙炔项目。	Project content	160000 t/yr hydrofluoric acid project, 100000 t/yr difluoromethyl chloride project, 40000 t/yr high-purity (electronic grade) hydrogen chemical project, 40000 t/yr difluoromethane project, 3000 t/yr soluble polytetrafluoroethylene project, 5000 t/yr fluororubber project, 10000 t/yr polyvinylidene fluoride project, and 5000 t/yr polyfluoroethylene project.
总投资（亿元）	21.8	Total investment (CNY 100 million yuan)	CNY 2.18 billion yuan(USD 330 million)
合作方式	独资、合资、合作	Cooperation mode	Sole proprietorship, joint venture and cooperation
优惠政策	无	Preferential policy	No

编号	61	No.	61
项目名称	石墨及石墨烯生产项目	Project name	Graphite and graphene production project
项目地点	包头市土默特右旗	Project location	Tumed Right Banner, Baotou City
类别	新材料产业	Industrial category	New material industry
项目内容	<p>石墨材料作为一种非金属材料，被广泛应用于用于制作 冶炼上的高温坩埚、机械工业的润滑剂、制作电极和铅笔芯； 广泛用于冶金工业的高级耐火材料与涂料、军事工业火工材料安定剂、轻工业的铅笔芯、电气工业的碳刷、电池工业的 电极、化肥工业催化剂等。土右旗 及周边地区石墨总储量在 3000 万吨以上，且纯度高，品位好，易于进行深加工，市场前景十分广阔。</p>	Project content	<p>As a non-metallic material, graphite is widely used in making high-temperature crucible in smelting, lubricant in mechanical industry, electrode and pencil lead; It is widely used in advanced refractory materials and coatings in metallurgical industry, stabilizers for initiating explosive materials in military industry, pencil leads in light industry, carbon brushes in electrical industry, electrodes in battery industry, catalysts in chemical fertilizer industry, etc. The total reserves of graphite in Tumed Right Banner and its surrounding areas are more than 30million tons, with high purity, good grade, easy for deep processing, and a very broad market prospect.</p>
总投资（亿元）	15	Total investment (CNY 100 million yuan)	CNY 1.5 billion yuan (USD 225 million)
合作方式	独资	Cooperation mode	Sole proprietorship
优惠政策	无单独政策	Preferential policy	No separate policy